
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1, 62-035 Kórnik

Protokół

Z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 2 października 2023 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali Posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 9

członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Aleksandra Grzelak

5. Irena Kaczmarek

6. Stanisław Kasprzyk

7. Antoni Odzimek

8. Tadeusz Warkocki

9. Anna Wojtaszek

W posiedzeniu uczestniczyła także Joanna Grzegorowska - koordynator ds. RS oraz

praktykant Szymon Siódmak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 4

września br.; głosowanie.

3. Sprawozdanie z dyżurów senioralnych (K. Antkowiak).

4. Sprawy bieżące:

- podsumowanie II Senioralnego Pożegnania Lata - przewodniczący RS;

- sprawozdanie ze spotkania z Burmistrzem „ Małe Forum Org.

Pozarządowych”- radna I. Kaczmarek;

- sprawozdanie ze spotkania Rad Seniorów woj. Wielkopolskiego- Sieraków

13-15.09. 2023r. - radny A. Odzimek;

- udział w II Gminnych Senioraliach na terenie OAZY - przewodniczący RS;
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- sprawozdanie z pobytu delegacji RS MiG Kórnik w Kościerzynie 29/30. 09 i

1.10. br. - przewodniczący RS;

5. Wolne głosy.

6. Zakończenie posiedzenia.

1 .Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia i sprawdzenia 

obecności. Stwierdził, że obecni są wszyscy członkowie Rady Seniorów, więc można 

rozpocząć obrady i podejmować uchwały.

2. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on zatwierdzony jednogłośnie.

3. Podczas dyżuru sprawowanego przez K. Antkowiak zgłosił się pan, który około 

roku 2000 zajmował się sprawami targowiska i przyniósł plik dokumentów z tym 

związanych. Przewodniczący nakazał zwrócenie dokumentów radnej k. Antkowiak w 

celu dokonania ich inwentaryzacji.

4. Przewodniczący RS podsumował imprezę II Senioralne Pożegnanie Lata. 

Podziękował za zaangażowanie członków rady w jej przygotowanie 

i przeprowadzenie. Stwierdził, że impreza był bardzo udana, świadczą o tym 

zaprezentowane zdjęcia. Pan S. Kasprzyk wyraził uznanie dla pani J. Grzegorowskiej 

za jej operatywność i ogromny trud jaki włożyła w przygotowanie imprezy. Były małe 

niedociągnięcia, których w przyszłym roku da się uniknąć.

Pani I. Kaczmarek ze względów zdrowotnych nie uczestniczyła w obradach Małego 

Forum Organizacji Pozarządowych, nie mogła więc złożyć sprawozdania.

Radny A. Odzimek zabrał głos w związku ze swoim udziałem w drugim spotkaniu 

Rad Seniorów, które było organizowane przez Urząd Marszałkowski, brali w nim 

udział przedstawiciele 27 gmin. Podczas bardzo udanego spotkania omawiano 

szczegółowo nową ustawę dotyczącą praw i obowiązków Rad Seniorów, w 14 

punktach zawarte zostały wprowadzone zmiany, najważniejsza to możliwość 

pokrywania kosztów wyjazdów. Przewodniczący uzupełnił wypowiedź, że na 

następne posiedzenie zostanie poproszona pani sekretarz gminy, żeby 

wypowiedziała się na temat spraw finansowych. Według nowych przepisów kadencja 

Rady Seniorów powinna zbiegać się z kadencją Rady Miasta i Gminy. Radnym 
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zostało zaprezentowane podziękowanie, jakie Rada Seniorów otrzymała od pani 

Stachniałek - członka Zarządu Województwa Wielkopolskiego.

Przewodniczący zachęcił do udziału w II Gminnych Senioraliach, dodał też, że być 

może na przyszły rok wystąpimy w koszulkach ze stosownym haftem.

M. Kaczmarek, który wraz z grupą radnych i władzami gminy uczestniczył w 

wyjeździe do Kościerzyny, w celu podpisania drugostronnego porozumienia z 

tamtejszymi władzami, podzielił się wrażeniami z wyjazdu. Goście z Kórnika zostali 

przyjęci bardzo serdecznie, uczestniczyli w koncercie fortepianowym i w „ pikniku na 

dachu”, odbyli wycieczkę do Szymbarku i do Parku Etnograficznego Wdzydze, byli w 

skansenie i na wieży widokowej, poznali historię regionu, brali udział w warsztatach 

rękodzieła, odwiedzili też kościół i uczestniczyli w nabożeństwie. Jako pamiątkę 

nawiązania współpracy z gminą Kórnik, posadzili drzewko miłorzębu japońskiego, 

które jest umieszczone w logo Rady Seniorów z Kórnika.

5. A. Odzimek podziękował radnym za podjęcie kroków w celu nawiązania 

współpracy z Kościerzyną, dodał, że jest, to też wyzwanie dla gminy, żeby widoczne 

były efekty współpracy, na przykład wymiana pomiędzy uczniami.

Przewodniczący dodał, że wiele gmin jest zainteresowanych nawiązaniem kontaktów 

z nami, Wronki, Czerniejewo, Leszno. Poinformował też, że przewodniczący 

Śremskiej Rady Seniorów zrezygnował z pełnionej funkcji.

6. Przewodniczący zakończył posiedzenie i podziękował zebranym za udział. 

Poinformował też, że następne posiedzenie Rady Seniorów odbędzie się 6 listopada 

o godzinie 10,00 w Sali Posiedzeń Ratusza w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder

ntzcwodniczący
Rady Seniorów

my Kórnik

WZrelt Kaczn:
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